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Årsmötesprotokoll 2014 
Onsdagen 12/3 2013 hos Jeanette Almgren, Murkelvägen 8. 
 
§1 Mötet öppnades av föreningens ordförande Jeanette Almgren som hälsade mötesdeltagarna 
     välkomna. Deltagarna, 8 personer, godkände därefter kallelseförfarandet till årsmötet. 
 
§2 a. Till mötets ordförande valdes: Jeanette Almgren 
     b. Till övriga funktionärer för mötet valdes: Sekreterare: Ingemar Franzén 

Justerare: Susanne Johnsson 
                Bernt Jarding 

§3 Styrelsen presenterade verksamhetsberättelsen, den ekonomiska rapporten samt 
     revisionsberättelsen vilka godkändes av årsmötet. 
 
§4 Årsmötet beslöt att bevilja styrelsen full ansvarsfrihet för år 2013. 
 
§5 Beslutades att inga arvorden utbetalas till funktionärer i föreningen under 2014. 
 
§6 Jeanette Almgren omvaldes som ordförande. 
 
§7 a. Till ledamöter i styrelsen valdes Ingemar Franzén och Jens Einarsson på 2 år vardera. 
         Fyllnadsval på 1 år valdes Jenny Weijnitz. Elisabeth Henryson sittande ledamot 1 år. 
     b. Styrelsesuppleant – Vakant. 
 
§8 Till revisor omvaldes Roger Söderström på 1 år. 
 
§9 Valberedning – Vakant. Styrelsen gemensamt agerar vid behov. 
 
§10 Redigering av stadgarna, som föreslogs och godkändes vid årsmötet 2013, beslutades att 
      genomföras enligt förslaget. 
 
§11 Bullerskärm. Ett medborgarförslag har skickats in av Martin Olofsson, Tryffelvägen 11, till 
        Nacka Kommun, att en bullerskärm bör byggas mellan Kocktorpssjön och Värmdöleden i 
        samband med bygget av den nya Skurubron. För mer information kontakta Martin;  
        070 647 06 04 eller martintheswede@hotmail.com.  
        Årsmötet beslutade att stödja förslaget. 
 
§12 Årsavgiften beslutades att sänkas till 100 kr. 
 
§13 Övriga ärenden.  
       a. Uppdatering av Hemsidan och önskemål om att gatubelysningen tänder tidigare på 
       kvällarna och att svag belysning byts ut (Bernt Jarding). 
 

 b. Bredband via fiber. Under drygt två månader har styrelsen haft kontakt med Telia angående 
möjligheten att dra in fiber till våra fastigheter. Anledning till att skaffa fiber är att man får ett 
snabbt, stabilt bredband som klarar av att alla i familjen använder datorer, surfplattor, telefoner 
och tv-apparater samtidigt. Telia kommer att vara den som samordnar installationen, men ett 
annat företag kommer att stå för det praktiska med att dra, gräva ned och installera fiber in i 
våra hus. Man kommer att kunna välja mellan åtta (8) olika leverantörer när man väljer vilka 
tjänster som man vill ha, inte bara Telias utbud. 
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I dagsläget har Telia en fiberkampanj som berör framför allt Hjortängsvägen och några 
angränsande vägar runt Björknäs skola. Eftersom dessa vägar tekniskt sätt tillhör Björknäs och 
inte Hjortängen har Telia i dagsläget inte tänkt att erbjuda resten av vårt område fiber. Men, 
som det ser ut nu, kommer de göra en utvärdering och se om hela ”Svampområdet” kan haka 
på den kampanj som man nu genomför. Om detta kommer att ske kommer ett antal personer 
från Telia knacka dörr i vårt område framåt och erbjuda fiber till varje enskild husägare för 
19.900 kronor installerat och klart i huset. För att det ska vara lönsamt för Telia att installera 
fiber i vårt område, behöver minst 60% av oss teckna ett abonnemang. Fiberanslutningen 
kommer att vara klar inom 12-15 månader efter att installationen påbörjats. Det kommer att bli 
betydligt dyrare att ansluta sig i efterhand, när allt är klart. 
  
Man kan läsa mer om Telias olika tjänster och hur det fungerar på Telias hemsida och söker 
efter ”Öppen fiber” 
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